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To:

From: )

Sent: Thur 9/10/2020 8:14:15 AM

Subject: RE: tussenversie TK-brief Halsema

Received: Thur 9/10/2020 8:14:15 AM

@minvws.nl]

Je zit in mijn hoofd ;-)

Nog even iets anders, ik had dinsdagavond nog even met de dermatoloog gesproken maar ook zij was nogal blanco. Op een of

andere manier weten ze allemaal wie aardig is en wie niet,. Maarja dat zal je een zorg zijn, gaat jou om wie beste kan

behandelen en daar hadden ze allebei geen zicht op.

Van:BE3JENminvws.nl>

Verzonden: donderdag 10 september 2020 10:09

Aan:AEN) SEEM inv.

Onderwerp: RE: tussenversie TK-brief Halsema

Iemand moet het hem zeggen

De mogelijkheden om vanuit Den Haag tot aan de frontlinie alles aan te sturen en te monitoren zijn mi beperkt
En politiek riskant om het mooier voor te spiegelen dan het is.

Dus we moeten ook steeds kijken vanuit positie minister

4 Js |

Verzonden: donderdag 10 september 2020 10:06

aan: BEY JEEM@minvws.ni>
Onderwerp: RE: tussenversie TK-brief Halsema

Te erg?

Van:BEJEEReminvws.ni>
Verzonden: donderdag 10 september 2020 10:05

aan:IEE EEN ninvws.ni>
Onderwerp: RE: tussenversie TK-brief Halsema

®

Verzonden: donderdag 10 september 2020 09:50

minvws.nl>

minvws.nl>;Ba minvws.nl>; [GEER minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: RE: tussenversie TK-brief Halsema

Naar aanleiding van je commentaar..We hebben de afgelopen weken enorm lopen drukken op verdere concretisering. Iedereen

die input heeft gegeven op de brief, heeft aangegeven aan ons echt niet concreter te kunnen worden dan wat er nu is

aangeleverd. Je kan dit nog een keer terugleggen in het doorbraakoverleg, maar ik denk dat dat niet veel gaat opleveren. Wat

we zelf nog kunnen doen is kritisch kijken naar tekst of we op aantal punten actiever kunnen formuleren waardoor helderder

wordt dat we niet vanaf nul starten maar dat we al aan slag zijn.

Groeten,

van: IIEEREY HEE ninvws.ni>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 22:55



189316

Onderwerp: RE: tussenversie TK-brief Halsema

Dank alvast nog een paar dingen van mijn kant

In begin beetje rare start, we onderschrijven nogal onderkoeld rapport Halsema en manifest 15 bm en dan heeft het

kabinet vervolgens grote waardering voor de acties die ministeries en gemeenten direct (snel na verschijnen van rapport
en manifest) in gang hebben gezet. Ik zou zeggen, grote waardering uitspreken voor Halsema en manifest (omarmen) en

vervolgens met genoegen vaststellen dat ministeries en gemeenten direct begonnen zijn met versnellings acties.

We schrijven dat DAARNAAST 10.000 professionals worden ondersteund maar dat is juist in het kader van de

versnellings ambities, dit gaat helpen cq is essentieel voor de versnelling.

Soms staat er wordt gestart maar in veel gevallen ZIJN we toch al gestart of gaan we binmnenkort starten (en hebben we

afgelopen weken goed besteed aan voorbereiding van starten versnelling). Op dit punt is brief nog steeds mager: we

hadden afgesproken in de brief te laten zien dat we op alle thema’s en in sommige gemeenten gestart zijn (danwel op het

punt staan te starten). Graag alle betrokkenen nogmaals oproepen om dit concreter te maken (welke gemeenten zijn op
welke thema’s al aan de slag.

De schulden campagne is toch ook sneller van start gegaan cq gaat sneller dan gepland van start?

Met vriendelijke groet,

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

van:[EXECSBERET0 ninvvws 01>Datum: woensdag 09 sep. 2020 9:44 PM

@minvws.nl>

) ARR @minvws.nl>, [ESEDY JENN minvws nl. INEEKECSE<IEXETI@ minvws i>,SAA (minvws.nl>

Onderwerp: tussenversie TK-briefHalsema

Dag ERED

Hierbij weer een nieuwe tussenversie van de brief. heeft de input zo goed mogelijk verwerkt.

We leggen deze versie weer even terug bij de departementen en VNG met deadline 12 uur morgen. Goed voor jou om te weten

dat er een nieuwe passage is ingekomen op terrein veiligheid. Dit is aangedragen door Amsterdam/VNG en vandaag afgestemd
met JenV. Vraag die we ook even zullen terugleggen bij JenV en VNG is naar meerwaarde passage omdat dit geen versnellingen
betreft.

Tekst over dashboard leggen we even terug bij SZW en Covid-directie omdat zij hiermee voor zomer al vanuit onze werkgroep
zijn gestart.

Morgen verwerkt de laatste opmerkingen en maakt hij de brief in zoverre af dat deze na bespreking in doorbrazkoverleg kan

worden doorgestuurd aan de bewindspersonen en de gemeentebestuurders.

Groeten,


